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Inleiding: 
 
We hebben gisteren kunnen kezen dat de gemeentes Almelo en Hof van Twente  besloten hebben geen 
zaken meer te doen met Victorie en Take Care V&R Thuiszorg. Op grond van strengere regelgeving, 
bedoeld om een einde te maken aan de praktijken van dubieuze zorgbureaus, kwamen beide bureaus 
niet in aanmerking voor een nieuw zorgcontract. Dit geldt eveneens voor Anahid, waar wij al eerder 
schriftelijke vragen over hebben gesteld. 
 
We hebben dan ook de volgende vragen: 
 
Vraag 1 
Waarom kunnen deze ter discussie staande cowboys nog steeds zaken doen met onze gemeente? 
 
Vraag 2 
Gaat u zich binnen  Samen 14 hard maken om de samenwerking met deze bureaus te beëindigen? Zo ja, 
wanneer gaat u dit doen? Zo nee, waarom niet? 
 
Vraag 3 
Deze bedrijven stoppen exorbitante bedragen aan subsidies in hun eigen zakken. Dit past niet bij een 
bonafide zorgorganisatie. Vindt u dit ook? Bovendien zitten wij met tekorten in het sociale domein en 
dienen wij als gemeente zorgvuldig om te springen met gemeenschapsgeld. Wanneer een bedrijf van ons 
gelden ontvangt en meer dan de helft van deze gelden als winst bestempeld, moet er toch iets mis zijn 
met de prijscalculatie. Deelt u deze mening? 
 
Vraag 4 
Door samen te werken met andere gemeentes verlaag je wellicht de inkoopprijzen van zorg, maar verlies 
je controle. Deelt u onze mening? Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe gaat u zorgen dat er een goede 
controle komt op geleverde diensten?  Binnen Samen 14? 
 



Vraag 5 
Het zakendoen met bijna 300 zorginstellingen/bureaus zorgt voor minder grip op de uitgaven. Deze 
allemaal goed controleren is een tijdrovende bezigheid. Kunnen wij niet beter, net als Almelo, kiezen voor 
minder zorgbureaus in plaats van meer? Om een betere controle op de geldstromen te bewerkstelligen? 
Zo ja, wanneer gaat u dit doen? Zo nee, waarom deelt u ons standpunt niet? 
 
 
  


